



## QNTC NEWS

## أخبار المجلس

### 5 BEST QATAR TOURIST ATTRACTIONS

Qatar is a country that is well-known for an enormous modern infrastructure, great economic conditions, and of course, FIFA World Cup 2022. The country has highest per capita income in the world and is classified by the United Nations as a country of very high human development and as the most advanced Arab [...]

### INNOVATION HIGHLIGHT OF INAUGURAL SOS TALK

High school and university students gained new insights into the world of scientific innovation and entrepreneurship during the inaugural Stars of Science (SoS) Talk, an initiative of Qatar Foundation (QF), to strengthen the research and development ecosystem in Qatar as well as other Arab countries. To empower the next generation of budding innovators [...]

### QATAR'S TOURISM SECTOR WITNESSES RECORD GROWTH

Qatar's tourism sector has achieved remarkable growth over the past few years. This is reflected in its visitor numbers, tourism infrastructure, and governance to achieve economic diversification, a key objective of Qatar National Vision 2030. According to the latest statistics, Qatar welcomed 1.19 million visitors during the first seven months of [...]

### QATAR'S TOURISM SECTOR WITNESSES RECORD GROWTH

Qatar's tourism sector has achieved remarkable growth over the past few years. This is reflected in its visitor numbers, tourism infrastructure, and governance to achieve economic diversification, a key objective of Qatar National Vision 2030. According to the latest statistics, Qatar welcomed 1.19 million visitors during the first seven months of [...]

### مؤسسة قطرية تشارك في منصة لندن للسفر والسياحة 24

افتتح المجلس الوطني للسياحة جناحه الدولي في أولى فعاليات مؤتمر ومعرض السفر الدولي الـ 40 المنعقد في قاعة المؤتمرات "إيكسيل" في العاصمة البريطانية لندن، لتكون المشاركة القطرية للعام الثاني عشر على التوالي، وسوف يستمر الجناح القطري يستقبل زواره طوال أيام المعرض الثلاثة. واستقبل مسؤولو جناح المجلس الوطني للسياحة الجمهور البريطاني مقدماً أهم الروافد

### مؤسسة قطرية تشارك في منصة لندن للسفر والسياحة 24

افتتح المجلس الوطني للسياحة جناحه الدولي في أولى فعاليات مؤتمر ومعرض السفر الدولي الـ 40 المنعقد في قاعة المؤتمرات "إيكسيل" في العاصمة البريطانية لندن، لتكون المشاركة القطرية للعام الثاني عشر على التوالي، وسوف يستمر الجناح القطري يستقبل زواره طوال أيام المعرض الثلاثة. واستقبل مسؤولو جناح المجلس الوطني للسياحة الجمهور البريطاني مقدماً أهم الروافد

### مؤسسة قطرية تشارك في منصة لندن للسفر والسياحة 24

افتتح المجلس الوطني للسياحة جناحه الدولي في أولى فعاليات مؤتمر ومعرض السفر الدولي الـ 40 المنعقد في قاعة المؤتمرات "إيكسيل" في العاصمة البريطانية لندن، لتكون المشاركة القطرية للعام الثاني عشر على التوالي، وسوف يستمر الجناح القطري يستقبل زواره طوال أيام المعرض الثلاثة. واستقبل مسؤولو جناح المجلس الوطني للسياحة الجمهور البريطاني مقدماً أهم الروافد

### مؤسسة قطرية تشارك في منصة لندن للسفر والسياحة 24

افتتح المجلس الوطني للسياحة جناحه الدولي في أولى فعاليات مؤتمر ومعرض السفر الدولي الـ 40 المنعقد في قاعة المؤتمرات "إيكسيل" في العاصمة البريطانية لندن، لتكون المشاركة القطرية للعام الثاني عشر على التوالي، وسوف يستمر الجناح القطري يستقبل زواره طوال أيام المعرض الثلاثة. واستقبل مسؤولو جناح المجلس الوطني للسياحة الجمهور البريطاني مقدماً أهم الروافد

